
Protokół Nr XLII/2006 
z sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu 27 września 2006r.  
 
 

XLII sesję Rady Powiatu w Kluczborku o godzinie 14 00 otworzył Przewodniczący 
Rady Maciej Mularczyk. Powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że dzisiejsze obrady  
oraz podejmowane uchwały będą prawomocne, ponieważ na ogólną liczbę 19 radnych 
obecnych jest 15. W dalszych obradach uczestniczyło już 17 radnych.  
 Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji i poinformował  
zebranych, że Zarząd Powiatu przygotował autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 
zmian w budżecie. Autopoprawka ta nie powoduje jednak zmiany w proponowanym 
porządku. Nie wniesiono innych uwag i w obecności 15 radnych, Rada Powiatu jednogłośnie 
przyjęła następujący porządek XLII sesji:   

 
1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 
   a/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności, 
   b/zatwierdzenie porządku obrad, 
   c/zatwierdzenie protokołu z XLI sesji.  
2.Interpelacje i zapytania radnych. 
3.Podjęcie uchwał w sprawach:  
  a/zmiany uchwały Nr XXXV/249/2005 Rady Powiatu w Kluczborku w sprawie uchwalenia  
     budżetu Powiatu Kluczborskiego na 2006r.,  
  b/wyrażenia zgody na umorzenie należności budżetu Powiatu Kluczborskiego  
     z tytułu odsetek od udzielonej pożyczki długoterminowej,   
  c/przyjęcia sektorowej Strategii Rozwoju Turystyki na Obszarach Wiejskich  
     w Gminach: Kluczbork, Byczyna, Wołczyn i Lasowice Wielkie, 
  d/przyjęcia „Programu Promocji Zdrowia Powiatu Kluczborskiego na lata 2006-2015”,  
  e/zbycia za obniżoną cenę nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Kluczborskiego, 
  f/pozbawienia dróg (przeznaczonych do zaliczenia do kategorii dróg gminnych)   
    kategorii drogi powiatowej, 
 g/zmiany uchwały Nr XXXVII/270/2006 Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 13 kwietnia  
    2006r. w sprawie określenia zadań do realizacji ze środków Państwowego Funduszu  
    Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2006r.,  
 h/ustanowienia nagród Starosty Kluczborskiego za osiągnięcia w dziedzinie sportu,  
  i/wyrażenia zgody na przekazanie Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych – RCKU  
    w Bogdańczowicach do prowadzenia przez Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi  
    oraz wyłączenia z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych – RCKU szkół nierolniczych, 
  j/zmiany uchwały Nr IX/62/2003 Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 17 lipca  
    2003r. w sprawie utworzenia publicznej placówki doskonalenia nauczycieli,  
 k/wysokości oraz szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania nauczycielskiego   
    dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych  
    przez Powiat Kluczborski w roku 2007.  
4.Rozpatrzenie sprawozdania Zarządu Powiatu z wykonania budżetu Powiatu Kluczborskiego  
   za I półrocze 2006r.   
5.Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania radnych. 
6.Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu. 
7.Wolne wnioski i zapytania. 
8.Zamknięcie obrad. 
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 Kolejno przystąpiono do zatwierdzenia protokołu z XLI sesji Rady Powiatu,  
która odbyła się w dniu 29 sierpnia 2006r. Do protokołu radni nie wnieśli uwag. W drodze 
głosowania, w obecności 15 radnych, 14 głosami za, przy braku głosów przeciw i przy  
1 głosie wstrzymującym się, Rada Powiatu przyjęła protokół.        
 

Do punktu 2 porządku obrad  
 

Radny Mariusz Pieńkowski zapytał czy będzie budowana, a jeśli tak to kiedy, droga 
pomiędzy miejscowością Buczek Mały w Powiecie Kępińskim, a miejscowością Szymonków 
w Powiecie Kluczborskim. Zadanie to wpisano do wieloletniego planu inwestycyjnego 
naszego powiatu i planowane było do wykonania w porozumieniu z Powiatem Kępińskim. 
Radny wyjaśnił, że dlatego porusza tę sprawę, ponieważ prawdopodobnie Powiat Kępiński 
wywiązuje się ze swoich zobowiązań, a u nas zadanie to zostało chyba przesunięte  
do wykonania.     
Innych zapytań nie wniesiono.  
 

Do punktu 3a porządku obrad  
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  
Nr XXXV/249/2005 Rady Powiatu w Kluczborku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Kluczborskiego na 2006r. W uzasadnieniu do uchwały Skarbnik wyjaśnił, że proponowane 
zmiany w budżecie polegają na zwiększeniu dochodów i wydatków o kwotę 105.406,-zł. 
Najważniejszymi elementami tego projektu jest wprowadzenie do budżetu dotacji celowej  
w kwocie 50.895,-zł. oraz dofinansowania z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w kwocie 72.000,-zł. Środki te przeznaczone zostaną na zakup i montaż 
windy w Domu Pomocy Społecznej w Gierałcicach oraz na bieżące funkcjonowanie tej 
placówki. Projekt uchwały zawiera zmianę planu wydatków inwestycyjnych polegającą  
na wprowadzeniu w/w zmian oraz wykreślenie z tego planu zadania pn. zakup samochodu 
dostawczego do Pracowni Ćwiczeń Praktycznych w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 
w Kluczborku. Wykreślenie tego zadania wynika z faktu znacznego zmniejszenia części 
oświatowej subwencji ogólnej. Pozostałe zmiany w budżecie wynikają z wniosków  
złożonych przez niektóre jednostki organizacyjne powiatu i dotyczą dochodów 
wypracowanych przez nie.  
Kolejno głos zabrał Skarbnik Powiatu i poinformował zebranych, że w ostatnich dniach  
wpłynęła informacja Krajowego Biura Wyborczego o przyznaniu naszemu powiatowi dotacji 
celowej w kwocie 22.349,-zł. na wykonanie zadania związanego ze zbliżającymi się 
wyborami samorządowymi. W związku z powyższym Zarząd Powiatu przygotował 
autopoprawkę do przedmiotowego projektu uchwały i wprowadził dotację do budżetu,  
co spowodowało zwiększenie dochodów i wydatków budżetu powiatu do kwoty 127.754,-zł.  
Innych uwag do projektu uchwały nie wniesiono. W związku z tym Przewodniczący Rady 
poddał projekt z uwzględnieniem autopoprawki Zarządu pod głosowanie. W głosowaniu 
uczestniczyło 15 radnych, którzy jednogłośnie, 15 głosami za, przyjęli proponowane zmiany 
w budżecie, podejmując jednocześnie uchwałę Nr XLII/306/2006.       

 
Do punktu 3b porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady przedstawił zebranym kolejny projekt uchwały, który dotyczy 
umorzenia odsetek w kwocie 611.932,-zł. od należności głównej - pożyczki udzielonej  
przez powiat SPZOZ-owi w Kluczborku. W związku z brakiem możliwości dokonania spłaty 
przedmiotowego zadłużenia, Likwidator SPZOZ zwrócił się z wnioskiem do Zarządu Powiatu 
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o jego umorzenie. Zarząd odmówił dokonania umorzenia należności głównej w kwocie 
2.833.333,90zł., ponieważ w toku jest postępowanie sądowe SPZOZ wobec NFZ o zapłatę 
należności z tytułu tzw. „ustawy 203”. Uzyskane w ten sposób środki mogą być przeznaczone 
na spłatę powiatowi przedmiotowej pożyczki. Natomiast jeśli chodzi o odsetki to Zarząd 
proponuje ich umorzenie.  
Do projektu radni nie wnieśli zapytań, w związku z czym Przewodniczący Rady poddał 
projekt pod głosowanie. W obecności 15 radnych, Rada Powiatu jednogłośnie, 15 głosami za, 
podjęła uchwałę Nr XLII/307/2006 i wyraziła zgodę na umorzenie należnych powiatowi 
odsetek z tytułu udzielonej SPZOZ-owi pożyczki długoterminowej.          
 

Do punktu 3c porządku obrad  
 
Następnym punktem obrad był projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Sektorowej Strategii 
Rozwoju Turystyki na Obszarach Wiejskich w Gminach: Kluczbork, Byczyna, Wołczyn  
i Lasowice Wielkie”. Dokument ten został sporządzony z inicjatywy Kluczborsko-Oleskiej 
Lokalnej Organizacji Turystycznej w ramach programu pilotażowego „Leader” i stanowi 
podstawę do planowania społeczno-gospodarczego samorządu Powiatu Kluczborskiego  
w latach 2006-2013.  
Radna Irena Kielar powiedziała, że dokument powyższy został bardzo dobrze przygotowany, 
a jego realizacja będzie korzystna dla naszego powiatu. Radna zapytała ponadto dlaczego 
Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 31 sierpnia 2006r. negatywnie zaopiniował wniosek 
Stowarzyszenia Rozwoju Ziemi Kluczborskiej „Leader” zs. w Kluczborku w sprawie 
zabezpieczenia środków w budżecie na 2007r. na udzielenie w/w stowarzyszeniu poręczenia 
finansowego w II etapie omawianej strategii.   
Starosta Kluczborski wyjaśnił, że wniosek stowarzyszenia został odrzucony ze względów 
formalnych. Dodał również, że Strategia została opracowana na potrzeby i powiatu i gmin 
wchodzących w jego skład, ale nie było mowy, że powiat będzie gwarantował część środków 
własnych na realizację inicjatyw gminnych. Strategia jest jednym z warunków, aby powiat 
czy któraś gmina mogły starać się o dodatkowe środki finansowe.  
Innych uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Przewodniczący Rady poddał projekt  
pod głosowanie, w którym udział wzięło 16 radnych. Rada Powiatu 16 głosami za, 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLII/308/2006, przyjmując Sektorową Strategię Rozwoju 
Turystyki na Obszarach Wiejskich w gminach naszego powiatu.       
 

Do punktu 3d porządku obrad  
 

Przewodniczący Rady przedstawił zebranym kolejny projekt uchwały - w sprawie przyjęcia 
„Programu Promocji Zdrowia Powiatu Kluczborskiego na lata 2006-2015”. W uzasadnieniu 
do projektu Przewodniczący Zarządu wyjaśnił, że dokument powyższy stanowi ogólnie 
podstawę do planowania i realizowania działań przez samorząd powiatowy, samorządy gmin 
Powiatu Kluczborskiego oraz podmioty życia publicznego, instytucje i organizacje mające  
na celu poprawę zdrowia i jakości życia mieszkańców naszego powiatu.   
Do projektu radni nie wnieśli uwag i w drodze głosowania, w obecności 16 radnych,  
16 głosami za, Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła „Program Promocji Zdrowia Powiatu 
Kluczborskiego na lata 2006-2015” podejmując uchwałę Nr XLII/309/2006.  
 

Do punktu 3e porządku obrad  
 

Kolejno zebrani zapoznali się z projektem uchwały w sprawie zbycia za obniżoną cenę 
nieruchomości w Polanowicach, stanowiącej własność Powiatu Kluczborskiego. 
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Nieruchomość ta zabudowana budynkiem byłych warsztatów szkolnych jest obecnie 
bezpłatnie użytkowana przez Gminę Byczyna, która prowadzi tam działalność dla potrzeb 
reintegracji społecznej i zawodowej osób wykluczonych społecznie. Zarząd Powiatu 
proponuje, aby sprzedać tę nieruchomość na rzecz Gminy Byczyna za obniżoną cenę 
100.000,-zł. z rozłożeniem na raty na okres 10 lat. Zdaniem członków Zarządu, sprzedaż  
tej nieruchomości pozwoli na właściwe gospodarowanie i inwestowanie w obiekcie oraz  
na przeprowadzenie koniecznego remontu.  
Radni nie wnieśli uwag do powyższego projektu. Przewodniczący Rady poddał projekt  
pod głosowanie, w którym uczestniczyło 16 radnych. Rada Powiatu jednogłośnie,  
16 głosami za, podjęła uchwałę Nr XLII/310/2006 i wyraziła zgodę na zbycie Gminie 
Byczyna wyżej opisanej nieruchomości.  
 

Do punktu 3f porządku obrad  
 

Następnym punktem obrad był projekt uchwały w sprawie pozbawienia dróg 
(przeznaczonych do zaliczenia do kategorii dróg gminnych) kategorii drogi powiatowej.   
W uzasadnieniu do tego projektu Przewodniczący Zarządu wyjaśnił, że Rada Miejska  
w Kluczborku wyraziła już zgodę na zaliczenie części dróg powiatowych do kategorii dróg 
gminnych i przejęcie ich z dniem 1 stycznia 2007r. Chodzi tu o część dróg powiatowych, 
które mają lokalne znaczenie dla układu komunikacyjnego miasta i stanowią uzupełniającą 
sieć dróg, ale nie spełniają wymogów stawianych drogom powiatowym. Pozytywną opinię  
w powyższej sprawie wydał Zarząd Powiatu w Kluczborku oraz Zarząd Województwa 
Opolskiego.  
Do projektu uchwały nie wniesiono zapytań, w związku z powyższym Przewodniczący Rady 
poddał projekt pod głosowanie. W obecności 16 radnych, Rada Powiatu 16 głosami za,     
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLII/311/2006 w powyższej sprawie.  
 

Do punktu 3g porządku obrad  
 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany  
uchwały Nr XXXVII/270/2006 Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 13 kwietnia 2006r.  
w sprawie określenia zadań do realizacji ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych na 2006r. Projekt ten wprowadza zmiany w podziale środków 
finansowych PFRON na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej  
oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych w Powiecie Kluczborskim w br. Proponowana  
w projekcie zmiana podyktowana jest zwiększonym zainteresowaniem osób 
niepełnosprawnych dofinansowaniem do przedmiotów ortopedycznych. Dlatego też 
proponuje się przeniesienie kwoty 35.000,-zł. ze środków przeznaczonych na zadania  
z zakresu zatrudniania i rehabilitacji zawodowej do środków na zadania z zakresu rehabilitacji 
społecznej.  
Radna Irena Kielar zapytała jakie poniesiono koszty na szkolenia i przekwalifikowanie 
zawodowe osób niepełnosprawnych, ile osób skorzystało z tego i jakich zawodów dotyczyły 
te szkolenia.  
Odpowiedzi udzieliła Pani Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Kluczborku. Wyjaśniła,  
że na powyższe szkolenia urząd otrzymał kwotę 6.000,-zł. Zostanie przeszkolonych  
6 osób niepełnosprawnych do obsługi komputera i kas fiskalnych.  
Następnie radny Andrzej Jung zapytał jakie warunki musi spełniać zwykły bezrobotny,  
aby móc skorzystać z takiego szkolenia.  
Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy wyjaśniła, że na szkolenie może zakwalifikować się 
zgłosić się każda osoba bezrobotna, która jest gotowa i zdolna do podjęcia zatrudnienia,  
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a także osoba, która ma zapewnienie zatrudnienia od pracodawcy po zakończeniu szkolenia. 
Jeżeli będzie to szkolenie grupowe to urząd refunduje jego koszty w 100%, a jeśli szkolenie 
indywidualne to do 80%. Przede wszystkim organizowane są szkolenia indywidualne czyli 
pod potrzeby pracodawców albo pod potrzeby osób bezrobotnych, ponieważ wtedy jest 
największa ich efektywność. Szkolenia te finansowane są ze środków Funduszu Pracy.  
Organizowane są również szkolenia ze środków pochodzących z Europejskiego Funduszu 
Społecznego. Z tego funduszu organizowane są szkolenia grupowe i tu obowiązują już 
określone kryteria, np: limit wiekowy albo czas pozostawania osobą bezrobotną. 
Radny Adam Martyniszyn zapytał gdzie znajdują się warsztaty terapii zajęciowej,  
na tworzenie i funkcjonowanie których przeznacza się z PFRON-u kwotę 335.350,-zł.  
Radny zapytał również czy cała ta kwota jest przez warsztaty wydatkowana.  
Starosta wyraził swoje zdziwienie, że radny nie wie o tym, że powiat już ponad 5 lat temu 
zawarł porozumienie z Caritas Polska na prowadzenie warsztatów, które znajdują się  
w Kluczborku naprzeciwko Powiatowej Komendy Policji. Dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Kluczborku odpowiedziała radnemu, że kwota 335.350,-zł. przeznaczona 
jest na bieżącą działalność tych warsztatów. Są tam prowadzone zajęcia dla osób 
niepełnosprawnych w znacznym i lekkim stopniu upośledzenia.  
Innych zapytań do omawianego projektu nie wniesiono. W obecności 16 radnych,  
Rada Powiatu jednogłośnie, 16 głosami za, podjęła uchwałę Nr XLII/312/2006  
w powyższej sprawie.    
 

Do punktu 3h porządku obrad  
 
Następnym punktem obrad był projekt uchwały w sprawie ustanowienia nagród Starosty 
Kluczborskiego za osiągnięcia w dziedzinie sportu. Do projektu załączony został projekt 
regulaminu, w którym określony został tryb i zasady przyznawania tych nagród.  
Radna Irena Kielar zapytała czy uczniowie, którzy otrzymali już w swojej szkole jakieś  
nagrody za osiągnięcia sportowe, mogą liczyć jednocześnie na nagrody Starosty.  
Naczelnik Wydziału Edukacji wyjaśniła, że jest to możliwe.  
Innych zapytań do projektu nie wniesiono, w związku z powyższym przystąpiono  
do głosowania. W obecności 16 radnych, Rada Powiatu jednogłośnie, 16 głosami za, podjęła 
uchwałę Nr XLII/313/2006 w sprawie ustanowienia nagród Starosty Kluczborskiego  
za osiągnięcia w dziedzinie sportu. 
 

Do punktu 3i porządku obrad  
 

Kolejno Przewodniczący przedstawił zebranym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na przekazanie Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych – RCKU w Bogdańczowicach  
do prowadzenia przez Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz wyłączenia z Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych – RCKU szkół nierolniczych. Projekt tej uchwały przygotowywany  
był już od dawna, a obecnie Minister przedstawił swoje konkretne propozycje. Jednym  
z warunków Ministra jest jednak bezpłatne przekazanie mu przez powiat mienia, będącego  
w trwałym zarządzie ZSP –RCKU w Bogdańczowicach, w formie umowy darowizny.  
Radna Irena Kielar powiedziała, że będzie głosować przeciw tej uchwale ze względu  
na zapis o bezpłatnym przekazaniu mienia szkoły. Radna dodała, że dobrym pomysłem jest 
przejęcie tej szkoły przez Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi, ale nie wyobraża sobie,  
aby powiat oddał za darmo swoje mienie.   
Następnie głos zabrał Starosta Kluczborski i powiedział, że w szkole w Bogdańczowicach  
od dawna istnieje problem z naborem i pomimo starań ze strony szkoły i samorządu,  
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z roku na rok sytuacja w tej kwestii będzie się pogarszać. Logicznym, chociaż trudnym  
rozwiązaniem była by likwidacja tej placówki i sprzedaż mienia, bo jest to jedyna obecnie 
szkoła rolnicza w naszym powiecie. Szansa przekazania szkoły ministerstwu jest również 
jakimś rozwiązaniem, ale powiat nie chce oddać za darmo swojego majątku. Ministerstwo 
natomiast bez tego nie podpisze z nami porozumienia.  
Radny Władysław Zawadzki powiedział, że powinna być w naszym powiecie szkoła rolnicza, 
pomimo, że jest coraz mniej młodzieży chętnej do podejmowania nauki w zawodzie rolnika.  
Radny dodał również, że jest przeciwny przekazaniu majątku ministerstwu w formie 
darowizny i przeciwny likwidacji szkoły, szczególnie tej na wsi.   
Radny Andrzej Jung zapytał czy ministerstwo będzie miało jakieś inne możliwości,  
aby zwiększyć nabór w tej szkole.  
Starosta powiedział, że nie wiadomo, ale powiat wyczerpał już wszystkie swoje możliwości.  
W przyszłości jednak nie poradzi sobie finansowo z utrzymaniem tej szkoły, więc konieczne 
jest podjęcie jakiejś rozsądnej decyzji.  
Kolejno głos zabrała Naczelnik Wydziału Edukacji i powiedziała, że nie możemy liczyć  
na utrzymanie w kolejnych latach wszystkich naszych szkół, ponieważ jest niż 
demograficzny. Pani Naczelnik podała dla przykładu, że w roku 2013 w stosunku  
do roku 1999 będzie tylko 1/3 absolwentów gimnazjów, a już teraz z roku na rok jest około  
3 oddziały mniej. Dodała również, że utrzymanie szkoły w Bogdańczowicach w samych   
zawodach rolniczych też było by problemem ekonomicznym i rozwiązaniem w tej kwestii 
było by funkcjonowanie kierunków rolniczych w innych zespołach szkół 
ponadgimnazjalnych.  
Następnie głos zabrał Skarbnik Powiatu i zwrócił uwagę radnych na zapis § 3 omawianego 
projektu, w którym jest mowa o bezpłatnym przekazaniu ministerstwu mienia, będącego  
w trwałym zarządzie ZSP – RCKU w Bogdańczowicach, w formie umowy darowizny. 
Skarbnik powiedział, że o tym co jest, a co nie jest w trwałym zarządzie danej jednostki,  
decyduje Zarząd Powiatu poprzez wniesienie stosownego wpisu do księgi wieczystej. Jednym 
z kryteriów Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi jest natomiast „uregulowana kwestia 
własności mienia, będącego w trwałym zarządzie szkoły/placówki”. Obecnie grunty oraz 
budynek internatu nie znajdują się w trwałym zarządzie szkoły, więc nie wiadomo jak 
Minister Rolnictwa odniesie się do tego.  
Skarbnik powiedział, że można wykreślić z tego projektu § 3 i przyjąć tylko pozostałe zapisy 
omawianego projektu. Natomiast co do majątku szkoły przygotować odrębną uchwałę  
na następną sesję.  
Radny Władysław Zawadzki powiedział, że gruntu (około 28 hektarów) nie powinniśmy 
oddawać ministerstwu za darmo, ponieważ są one naprawdę dużej wartości.  
Starosta Kluczborski wystąpił z wnioskiem formalnym o wykreślenie § 3 z przedmiotowego 
projektu i przygotowanie dodatkowego projektu w tej sprawie na kolejna sesję. 
Przewodniczący Rady poddał wniosek Starosty pod głosowanie, w którym uczestniczyło  
17 radnych. 16 głosami za, przy braku głosów przeciw i przy 1 głosie wstrzymującym się, 
Rada Powiatu przyjęła wniosek Starosty Kluczborskiego.  
Kolejno przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w powyższej sprawie  
z uwzględnieniem wniosku Starosty. W obecności 17 radnych, Rada Powiatu 16 głosami za, 
przy braku głosów przeciw i przy 1 głosie wstrzymującym się, podjęła uchwałę  
Nr XLII/314/2006.  
 

Do punktu 3j porządku obrad  
 
Następnym punktem obrad był projekt uchwały dotyczący zmiany uchwały Nr IX/62/2003 
Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 17 lipca 2003r. w sprawie utworzeniu publicznej 
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placówki doskonalenia nauczycieli. Projekt ten dotyczy Powiatowego Ośrodka Doskonalenia 
Nauczycieli w Kluczborku i został przygotowany w związku ze zmianą jego siedziby.   
Do projektu nie wniesiono zapytań, w związku z powyższym przystąpiono do głosowania.  
W obecności 17 radnych, Rada Powiatu jednogłośnie, 17 głosami za, podjęła uchwałę  
Nr XLII/315/2006 w powyższej sprawie. 
 

Do punktu 3k porządku obrad  
 

Przewodniczący Rady przedstawił kolejno zebranym ostatnim w dniu dzisiejszym projekt 
uchwały - w sprawie wysokości oraz szczegółowych zasad przyznawani i wypłacania 
nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach 
prowadzonych przez Powiat Kluczborski w roku 2007. Przygotowanie tego projektu wynika  
z zapisów ustawy – Karta Nauczyciela, a ustalanie wysokości oraz zasad przyznawania  
i wypłacania tego dodatku jest określane corocznie w drodze regulaminu obowiązującego  
od 1 stycznia do 31 grudnia. Dodatek mieszkaniowy, o którym mowa w tym projekcie, 
dotyczy nauczycieli zatrudnionych w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych – RCKU  
w Bogdańczowicach, posiadających kwalifikacje do zajmowania stanowiska nauczyciela.  
Do projektu radni nie wnieśli zapytań i w obecności 17 radnych przystąpiono do głosowania.     
Rada Powiatu 17 głosami za, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLII/316/2006 w sprawie 
wysokości oraz szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania nauczycielskiego dodatku 
mieszkaniowego dla nauczycieli. 
 

Do punktu 4 porządku obrad  
 

Kolejnym punktem obrad było sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Kluczborskiego 
za I półrocze 2006r. Sprawozdanie powyższe było tematem posiedzeń wszystkich komisji 
Rady, w tym Komisji Rewizyjnej.  
Skarbnik Powiatu poinformował zebranych, że w dniu dzisiejszym wpłynęła opinia 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu (pismo Nr NA.I-4212-389-F/06 z dnia  
25 września 2006r.) do powyższego sprawozdania. Skład Orzekający RIO uchwałą  
Nr 389/2006 z dnia 22 września 2006r. pozytywnie zaopiniował przedłożoną przez Zarząd 
Powiatu w Kluczborku informację o przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze br.  
Opinia powyższa znajduje się w aktach Komisji Rewizyjnej (RP/K.Rew.-0058/18/2006). 
Kolejno Skarbnik odczytał radnym powyższą opinię.   
Do sprawozdania radni nie wnieśli zapytań. W drodze głosowania, w obecności 16 radnych, 
14 głosami za, przy 2 głosach przeciw i przy braku głosów wstrzymujących się, Rada Powiatu 
przyjęła sprawozdanie Zarządu Powiatu w Kluczborku z wykonania budżetu powiatu  
za I półrocze 2006r.   
 

Do punktu 5 porządku obrad  
 
Starosta Kluczborski udzielił kolejno odpowiedzi na zapytanie radnego Mariusza 
Pieńkowskiego. Powiedział, że w przedmiotowej sprawie niejednokrotnie prowadzone były 
już rozmowy z Radą Sołecką z Szymonkowa w Gminie Wołczyn oraz na posiedzeniach 
naszych komisji. Zobowiązanie naszego powiatu przyjęte na rok bieżący zostało wykonane  
tj. roboty geodezyjne, a obecnie w przygotowywaniu jest dokumentacja techniczna. Jednak 
Powiat Kępiński nie wywiązał się ze swoich zobowiązań. Starosta powiedział też,  
że kosztorys inwestorski na wykonanie 1600m drogi od Szymonkowa do granicy z Powiatem 
Kępińskim wynosi 1.500.000,-zł. Przeprowadzona inwentaryzacja stanu naszych dróg 
powiatowych pokazała jak ogromne są potrzeby finansowe, szczególnie jeśli chodzi o pilny 
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remont jednego z wiaduktów. Środki finansowe planowane na wykonanie odcinka w/w drogi 
pozwoliły by na wyremontowanie tego wiaduktu.  
Starosta powiedział, że wpłynęło kolejne pismo od Rady Sołeckiej w Szymonkowie w tej 
sprawie i zostanie ono potraktowane jako wniosek do  budżetu powiatu na 2007r. Ponadto  
w przyszłym roku ma się pojawić możliwość występowania powiatów o środki unijne  
na inwestycje drogowe, czego nie było w bieżącym roku.  
  

Do punktu 6 porządku obrad  
 

Kolejno przystąpiono do przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu  
w Kluczborku za okres od dnia  18.08.2006r. do dnia 12.09.2006r., w którym Zarząd  
odbył 3 posiedzenia.  
Radna Irena Kielar poprosiła o wyjaśnienie w sprawie złożonej nam oferty na wynajem  
lub sprzedaż budynku biurowego przy ul. Sienkiewicza 22 w Kluczborku z przeznaczeniem 
na nową siedzibę Powiatowego Urzędu Pracy w Kluczborku.  
Skarbnik Powiatu wyjaśnił, że jest to dość ciekawa dla nas oferta. Złożył ją nam Prezes 
Zarządu „Global Invest” Sp.z o.o. z Opola, z którym przeprowadzono już wstępną rozmowę  
i Zarząd Powiatu wyraził zainteresowanie tą propozycją. Skarbnik wyjaśnił, że w/w firma jest 
nowym właścicielem bazy po byłym przedsiębiorstwie budowlanym KPB i proponuje 
powiatowi wynajem albo sprzedaż swojego budynku biurowego. Zdaniem Skarbnika nie stać 
powiatu na wynajem budynku, ponieważ są to bardzo duże pieniądze, można natomiast  
zastanowić się nad jego kupnem. Dodatkowo oferent wyraził chęć zakupu budynku 
dotychczasowej siedziby Powiatowego Urzędu Pracy przy ul. Podwale w Kluczborku,  
co było by dla nas bardzo korzystne. Zarząd Powiatu postanowił, że wykonany zostanie 
operat szacunkowy dotychczasowej siedziby urzędu pracy i wznowione zostaną rozmowy  
z oferentem.   
Starosta dodał, że w nowej siedzibie był by duży parking dla interesantów, dodatkowe 
pomieszczenia magazynowe oraz właściwy dojazd do samego urzędu, czego brakuje  
w obecnej siedzibie.         
Radni nie wnieśli innych zapytań do sprawozdania Zarządu, w związku z powyższym  
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. W obecności 17 radnych, Rada Powiatu  
15 głosami za, przy braku głosów przeciw i przy 2 głosach wstrzymujących się, przyjęła 
sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres od dnia 18.08.2006r.  
do dnia 12.09.2006r.   

 
Do punktu 7porządku obrad  

 
Radni nie zgłaszali innych zapytań. 

 
Do punktu 8 porządku obrad  

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował  
wszystkim zebranym za udział w obradach i o godzinie 1505 zamknął XLII sesję Rady 
Powiatu w Kluczborku. Na tym protokół zakończono. 
        
    
      Przewodniczący Rady 
 
          Maciej Mularczyk     
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